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Kære Bianca Aagaard Mikkelsen 
Det er jeg sørme rigtig ked af at høre. Jeg troede, at I vil rette jer efter Skatteankestyrelsens afgørelse. Det er også 
ærgerligt med forsinkelse og al den tid og de penge, der skal bruges af begge parter. 
Jeg vil derfor gerne præcisere min anmodning om aktindsigt ved også at bede om data i henhold til loven om 
videreanvendelse af den offentlige sektors informationer, der bygger på EU's PSI-direktiv. 
Som det fremgår af hele sagsgangen, har vi brug for disse data til videreanvendelse i form af analyse. Bemærk især 
PSI-lovens bestemmelser om retten til at få data i tilgængelige formater, jfr. lovens § 7. 
Jeg håber virkelig, at det kan få jer til at opgive en dyr og langtrukken retssag. Vi bør bruge tiden på noget bedre og 
vigtigere. 
mvh 
Nils Mulvad  
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Kære Nils Mulvad 
  
Jeg kan oplyse, at SKAT er ved at vurdere Skatteankestyrelsens afgørelse og en eventuel indbringelse for 
domstolene. SKAT vil derfor vende tilbage til dig herom hurtigst muligt. 
  
Jeg kan desuden oplyse, at din nye aktindsigtsanmodning er under behandling og du vil modtage særskilt 
oplysning herom. 
  
  
Med venlig hilsen 
  
Bianca Aagaard Mikkelsen 
  
   Jura 
   Proces og Administration 
   Østbanegade 123, 2100 København Ø 
  
   E-mail: Bianca.Mikkelsen@skat.dk 
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